



天主教香港教區禮儀委員會

HONG KONG CATHOLIC DIOCESAN LITURGY COMMISSION

10/F., Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong WebSite: <http://catholic-dlc.org.hk>
香港堅道十六號教區中心十樓 Tel:(852)2522 7577 Fax:(852)2521 8034 Email: hkcdlc@catholic-dlc.org.hk

請代通傳給堂區或團體中
各司鐸及執事。謝謝！

致：堂區主任司鐸及修會／使徒生活團／監督團的會院上司

敬愛的神父／修士／修女：

按宗座署理湯漢樞機指示，今年農曆新春禮儀的任選安排如下：

2月4日星期一（農曆年三十）和2月5日星期二（農曆正月初一）

可按《農曆新春禮儀》1-5頁舉行「農曆除夕團圓彌撒」和6-9頁舉行「農曆新春求恩彌撒（適用於常年期）」。

2月10日（常年期第五主日）

可按《農曆新春禮儀》15-19頁舉行「新春主日彌撒（適用於常年期）」。

主佑平安！



教區禮儀委員會辦事處

2019年1月22日

Kindly circulate to all priests and deacons. Thank you very much.

22 January 2019

To: Parish Priests and House Superiors of Religious Institutes / Societies of Apostolic Life / Personal Prelature

Dear Reverend Father / Brother / Sister,

Peace!

As directed by Cardinal John Tong, Apostolic Administrator, please note the following optional arrangements for the coming Lunar New Year liturgy:

Monday, 4 February (Lunar New Year Eve) and Tuesday, 5 February (Lunar New Year Day)

It is permissible to celebrate the Thanksgiving Mass on Lunar New Year Eve (see Chinese booklet《農曆新春禮儀》，pp.1-5) and the Mass for Lunar New Year Day (Ordinary Time) (see Chinese booklet《農曆新春禮儀》，pp.6-9) respectively.

Fifth Sunday of the Ordinary Time, 10 February

It is permissible to adopt the liturgy of 'Sunday within the Lunar New Year' (see Chinese booklet《農曆新春禮儀》，pp. 15-19).

God bless.

Office, Diocesan Liturgy Commission